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Karolina Jaczewska-Szymkowiak
Radna Rady Miejskiej Legnicy

Prezydent Miasta Legnicy 
    Tadeusz Krzakowski

Szanowny Panie Prezydencie, 

W  związku  z  sesją  rady  miejskiej,  chciałabym  poinformować,  że  będą  mnie  interesowały
odpowiedzi na interpelacje, na które nie otrzymałam do tej pory pełnej odpowiedzi, chodzi o:

1. nr 795 22 w sprawie kosztów utrzymania fontanny multimedialnej z 19 lipca 2022
2. nr 776 22 w sprawie kosztów Polskiego Ładu z 20 maja 2022

Dodatkowo, proszę o informacje o koszty funkcjonowania Działu Promocji w roku 2022 wraz z 
zestawieniem na jakie cele zostały wydane środki.
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